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Zakończyliśmy naszą sondę poświęconą temu, gdzie świecianie chcą przywitać 
nowy rok – na Dużym Rynku czy w amfiteatrze. 

Inicjatorem powrotu do tradycji sprzed lat – organizacji sylwestra „pod chmurką” – jest 
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Krzysztof Kułakowski, zastępca burmistrza Świecia. 

Urząd miejski rozważał dwie lokalizacje – amfiteatr i Duży Rynek. Na korzyść tego 
pierwszego przemawiała infrastruktura – scena, nagłośnienie, oświetlenie, ogrodzony teren 
(co jest istotne przy zabezpieczaniu imprezy). 

Na rynku trzeba by wszystko montować od podstaw. Niemniej wiele osób było właśnie za 
tym drugim rozwiązaniem, uznając, że sylwester powinien odbyć się na głównym, 
odnowionym placu miasta. 

- Nie chcieliśmy narzucać własnego zdania, dlatego uznaliśmy, że najlepszym rozwiązaniem 
będzie sonda na stronie urzędu miasta, w której mieszkańcy będą mogli zagłosować na 
jedna lub drugą lokalizację – wyjaśnia Krzysztof Kułakowski.

Przez miesiąc świecianie mieli okazję do wyrażenia swojego zdania w tej sprawie. Na 
początku zdecydowaną przewagę mieli zwolennicy organizacji sylwestra w amfiteatrze. 
Potem jednak różnica zaczęła topnieć, po tym jak uaktywniły się osoby, które wolałyby 
przywitać nowy rok na Dużym Rynku. 

Najostrzejsza rywalizacja trwała przez kilka ostatnich dni trwania sondy. Szala zwycięstwa 
przechylała się to na jedną, to na drugą stronę. Ostatecznie jednak więcej zwolenników 
miała opcja, by sylwester odbył się w amfiteatrze. Głosowanie trwało od 24 maja do 24 
czerwca do godz. 23.59. 

Krzysztof Kułakowski zapowiada, że po wakacjach spotka się z Iwoną Mazelewską, dyrektor 
OKSiR-u, aby omówić szczegóły sylwestra, w tym m.in. dobór wykonawców. 

- Już teraz mogę zdradzić, że będziemy bazować przede wszystkim na lokalnych artystach. 
Utalentowanych wokalistów i zespołów nam nie brakuje, a wielu z nich odnosi sukcesy w 
telewizyjnych programach typu talent show – podkreśla zastępca burmistrza. 

WYNIKI SONDY

Czy jesteś za tym, aby w tym roku sylwester: 

odbył się w amfiteatrze - 52 procent (4 405 głosów) 

odbył się na Dużym Rynku - 45 procent (3 806)

w ogóle nie powinien się odbyć, bo to zbyt kosztowne - 3 procent (193)

W sumie oddano 8 404 głosy. 

(ap)
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